

25 February 2026

Dear Members,

Fee Adjustment for Change of Corporate Membership Nominee

At the Executive Committee meeting held on 9 February 2026, the fee for changing a corporate membership nominee was revised. The new fee will take effect on 1 April 2026 and will apply to applications submitted on or after that date.

The fee for changing a nominee will be calculated based on the membership effective date of the previous nominee, using calendar months as the basis of calculation. Details are as follows:

<u>Application for Change of Nominee</u>	<u>New Fee</u>
Within 12 months from the effective date of the previous nominee	\$15,000
More than 12 months from the effective date of the previous nominee	\$10,000

Corporate membership holders are kindly requested to take note of the above arrangement. For enquiries, please email to [membership@kthoa.com](mailto:membership@kthoa.com) or contact our Membership Department Manager, Ms. Yannes Chan, at 2338-7115.

Membership Department  
The Kowloon Tsai Home Owners Association

致各會員：

公司會籍轉換提名人收費調整

值理委員會於 2026 年 2 月 9 日舉行之會議上，通過修訂公司會籍轉換提名人之收費標準。新收費將於 2026 年 4 月 1 日起正式生效，並適用於該日或之後遞交之轉換提名申請。

轉換提名人之收費，將按「上一位提名人之會籍生效日期」起計算，並以曆月為計算基準。詳情如下：

申請轉換新提名人	新收費
上一位提名人生效日起 12 個月內	\$15,000
上一位提名人生效日起計超過 12 個月	\$10,000

敬請各公司會籍持有人留意上述安排。如有查詢，歡迎電郵至 [membership@kthoa.com](mailto:membership@kthoa.com) 或致電 2338-7115 與會籍部經理陳仲恩小姐聯絡。

九龍仔業主會

會籍部謹啟

二零二六年二月二十五日